
 

 

Til:  Helse- og omsorgsdepartementet 

Fra:  Bryggeri- og Drikkevareforeningen 

 

Høringsuttalelse: 

"Forslag til endringer i forskrift om alkoholordningen for Svalbard." 

 
Bryggeri- og Drikkevareforeningen (BROD) støtter departementets forslag om å oppheve forbudet 

mot salg og skjenking av øl som inneholder over 7 volumprosent alkohol på Svalbard.  

Departementet ber også om innspill til andre relevante problemstillinger knyttet til 

alkoholregelverket på Svalbard. Vårt innspill gjelder kvoteordningen for kjøp av alkohol. 

Vi anerkjenner at kvoteordningens eksistens kan begrunnes i avgiftsreglene på Svalbard. Imidlertid er 

ordningen slik utformet at den framstår utdatert og sosialt diskriminerende ved at det er kvoter for 

brennevin og øl mens vin kan kjøpes ubegrenset til "rimelig forbruk". Ordningen favoriseres dessuten 

sterk alkohol (brennevin og vin) i forhold til alkoholsvak (øl). 

Vi antar at sosiale problemer knyttet til alkoholmisbruk ikke eksisterer i samme grad i dag som da 

kvoteordningen ble innført.  

Prinsipalt foreslår vi derfor at kvoteordningen avvikles. 

Hvis departementet likevel velger å opprettholde kvoteordningen, foreslår vi at kvotene knyttes til 

antall alkoholenheter pr måned / år. Dermed oppnår man i alle fall at befolkningen ikke stimuleres til 

å drikke vin / brennevin framfor øl, slik tilfellet er i dag. 
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